9D7N BUSAN, JEJU & SEOUL (SKBJX-D7/MH) 9天7晚釜山,济州&首尔 (SKBJX-D7/MH)

Valid from Apr 2025 有效期从 2025 年 04 月

CITIES: Gimpo, Jeju Island, Busan, Yongin, Seoul, Goyang 城市:金浦,济州岛,釜山,龙仁,首尔,高阳

Features:

- ✓ Embarking on the high-speed train KTX journey from Busan to Seoul, an unforgettable experience.
- ✓ Explore Gamcheon Culture Village with its eye-catching street murals and boutique stores.
- ✓ Witness a seamless blend of traditional and modern Taekwondo techniques that showcase the essence of Korean culture.
- ✓ Walk along the Cheongsapo Daritdol Skywalk of Busan to enjoy the sky and ocean from high above.
- ✓ Discover the breathtaking beauty of the Seongsan Sunrise Peak.
- ▼ Enjoy Fun in Everland ~ Korea largest outdoor Theme Park with beautiful nature surroundings.
- ✓ Experience wearing traditional Hanbok, camel riding, rail bike and Jimjilbang.
- ✓ Seoul Hotel International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals Korean Bibimbap / Black Pork Bulgogi with Fried Rice, Seafood Hotpot / Roasted Duck with Pumkin / Steamed Crab Meal / Korea-style Steamed Pot + Shabu-shabu Buffet / Abalone Ginseng Chicken Soup (Michelin Recommended)

特色:

- ✔体验乘搭 KTX 高速列车从首尔去釜山。
- ▼参观甘川洞文化村, 打卡特色壁画和文艺小店。
- ▼ 观看传统与现代跆拳道技术巧妙融合,感受韩国文化的精髓。
- ▼在青沙浦天空步道漫步,感受仿佛在海上行走的惊险体验。
- ✔探索城山日出峰,沉浸在自然奇观的景色中。
- ▼玩乐爱宝乐园~韩国最大的户外主题乐园,拥有美丽自然环境。
- ▼体验韩服、骑骆驼、铁道自行车和汗蒸沐。
- ✔ 首尔酒店 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ▼特色美食 韩式拌饭、黑毛猪肉韩式酱汁烧烤与炒饭、海鲜火锅、南瓜烤鸭、蒸螃蟹餐、韩式蒸锅 + 刷刷锅吃到饱、 鲍鱼人蔘鸡汤 (米其林推荐)。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon		
	吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (40km) - - Gimpo (1 hours) → Jeju Island - Rice Flower's Farmer ~ a place where can experience DIY Korean Gochujang (chili paste) and Bibimbap. - Yongyeon Pond ~ its renowned for the beautiful nature scenery with emerald colored pond surrounded by full green cliffs. - Yongduam Rock ~ it was created by strong winds and waves over thousands of years.	Meal onboard L: Korean Bibimbap D: Korean Soft Tofu Set	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	抵达仁川 (40 公里) - 雲 - 金浦 (1 小时) → 济州岛	机上用餐 午: 韩式拌饭 晚: 嫩豆腐汤	萨洛酒店,济州 - 4*或同级
3	Jeju Island Seongsan Sunrise Peak (entrance included) ~ is UNESCO World Heritage. It rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago. Experience riding a camel. Taekwondo Performance (entrance included) ~ Korea's No. 1 Martial Art Performance! The live performance is breathtaking, providing an immersive experience with its dynamic movements and music! Eco Land Theme Park (include train ride) ~ visitors come by to see and feel the nature of Jeju by taking the Baldwin train, a special British train that looks like a train from the 1800s.	B: Hotel L: Black Pork Bulgogi + Fried Rice D: Seafood Hotpot	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar
	济州岛 城山日出峰(含门票)~济州岛东部海岸火山之一,也是联合教科文组织与世界遗产景点。这里的风景美不胜收,令人叹为观止。 骑骆驼体验。 跆拳道表演(含门票)~韩国第一武术表演!现场表演令人叹为观止,感动的动作和音乐带来身临其境的体验! 生态乐园主题公园(含小火车)~乘搭观光火车探体验游览主题乐园,这里的火车是以19世纪的鲍尔温蒸汽火车为原型制作的。	早:酒店午:黑毛猪韩式酱汁烧烤+炒饭晚:海鲜火锅	萨洛酒店,济州 - 4*或同级
4	Jeju Island (1 hour) → Busan Nakdonggang River Rail Bike (4 person per bike) ~ runs for about 3km, offering a beautiful view while riding on the 4-seater rail bike. Experience a unique atmosphere as you pass by the vintage railway bridge. Gamcheon Culture Village (entrance included) ~ known for many colourful traditional hanok builds in it. Nampodong Fashion Street ~ one of Busan's downtowns area and is a central commercial and shopping area. BIFF Square ~ the main venue for Busan International Film Festival a place to watch movies and comprehensive cultural space to enjoy shopping and entertainment, and a gathering place for the younger generation.	B: Hotel L: Roasted Duck With Pumkin D: Potatoes Gamjatang	ASTI Hotel, Busan - 4* or similar
	 济州岛 (1 小时) → 釜山 ▶ 南河江铁道自行车 (4 人供骑一部) ~ 全程约 3 公里,骑行在四人座位的铁路自行车,享受美丽的景色。在经过复古式的铁路桥时,体验独特的氛围。 ▶ 甘川洞文化村 (含门票) ~ 一个充满壁画、涂鸦及装置艺术的文化村。 ▶ 南浦洞时尚街 ~ 釜山市区最潮的中央商业和购物区。 ▶ BIFF 广场 ~ 釜山国际电影节的主会场,也是享受购物和娱乐的文化空间,更是年轻一代的聚集地。 	早:酒店午:南瓜烤鸭晚:马铃薯猪骨汤	ASTI 酒店,釜山 - 4*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	 Haeundae Blue Line Park (1 way train ticket included) ~ enjoy fun experience for the panorama view of Busan Sea. Cheongsapo Daritdol Skywalk ~ a half-moon-shaped transparent floor is installed at the end of the observatory, so you can feel the thrill of walking on the sea. Busan X The Sky (entrance + lift to observatory included) ~ which is the second highest in Korea (411.6m). It is the best and largest observation deck in Korea. Jimjilbang Experience ~ a cup of Sikhye (Korean sweet rice beverage) and a boiled egg is provided. Haedong Yonggungsa Temple ~ it is the only temple in Korea that is located by the sea. 	B: Hotel L: Pork Soup Rice D: Steamed Crab + Crab Rice + Crab Ramen (1 crab for 2 person)	ASTI Hotel, Busan - 4* or similar
	 釜山 冷云台蓝线公园(含单程列车票)~享受釜山全海景乐趣体验。 青沙浦天空步道~展望台的尽头安装了半月形的透明地板,让您感受海上行走的快感。 釜山 X 观景台(含门票 + 电梯至展望台)~韩国第二高(411.6米)。韩国最高最大规模的观景台,360度饱览无边际海景。 冷汗蒸沐体验~我们会提供一杯 Sikhye (韩国甜米饮料)和一颗水煮鸡蛋。 冷冻龙宫寺~韩国唯一一座位于海边的寺庙。 	早: 酒店 午: 猪肉汤饭 晚: 蒸螃蟹 + 螃蟹饭 + 螃蟹拉面 蟹肉炒饭 (2人供享 1 只螃蟹)	ASTI 酒店,釜山 - 4*或同级
6	Busan (2 hours 30 minutes) Suwon (35km) - = - Yongin (45km) - = - Seoul KTX Experience (one way ticket included) ~ take the superfast KTX Train from Busan to Seoul. Everland Theme Park (passport ticket included) ~ Korea's largest and the perfect amusement park for all ages! Enjoy the exciting roller coaster and see the famous "Liger" in the Wild Safari Park. Suwon (35km) - = - Yongin (45km) - = - XC (45 公里) - = - 龙仁 (45 公里) - = - 首尔	B: Hotel L: Korean BBQ D: NIL 早: 酒店 午: 韩式烤肉	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar 龙山诺富特大使 酒店,首尔
7	 KTX 体验 (含单程列车票)~乘搭 KTX 高速列车从釜山到首尔。 爱宝主题乐园 (含门票)~韩国最大、设施最齐全和老少皆宜的主题乐园。体验以世界上坡度最陡的木架过山车,到赛福瑞野生动物园近距离参观特别培育的『狮虎』。 	晚:自理 B: Hotel	- 5*或同级 Yongsan Novotel
	 Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. Gyeongbok Palace (entrance included and closed on every Tuesday) ~ walking tour with traditional Hanbok wearing experience. 	L: Korea Style Steamed Pot + Shabu-Shabu Buffet L: Abalone Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended	Hotel, Seoul - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	 Blue House Interior Tour ~ explore the residence and office for the President of Korea. (If unavailable, replaced by Cheongwadae Sarangchae) Cheonggyecheon Stream ~ is a 3.6-mile pedestrian stream in Seoul, running east-west 16 feet below street level. It passes 22 bridges, art installations, and fountains, which are illuminated at night, making it a popular spot for walking and people watching. Ikseon-dong Hanok Village ~ offers a unique mix of modern and traditional elements. 		
	首尔 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 韩国化妆品专卖店 ~ 享受购物乐趣。 景福宫 (含门票及每逢星期二休业) ~ 体验身穿韩国传韩服游览景福宫。 青瓦台室内参观 ~ 探索韩国总统官邸青瓦台。(如不可参观,将改为青瓦台舍廊房) 清川溪 ~ 是一条贯穿首尔市内 3.6 英里长的步行溪流,小河清澈见底,周围草木茂盛,每到春夏都会成为市民消遣、情侣约会和外国游客观光的胜地。白天各式喷泉喷涌,夜晚又有着美丽的照明。 益善洞 ~ 即复古又现代化的韩屋村。	早:酒店午:韩式蒸锅+ 刷刷锅吃到饱晚:鲍鱼人蔘鸡汤 (米其林推荐)	龙山诺富特大使酒店 ,首尔 - 5*或同级
8	Seoul (20km / 25km) - Goyang or Gimpo Hovenia Dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping. Myeongdong Shopping District ~ a widely popular shopping district with department stores. Gimpo Hyundai Premium Outlet Mall ~ enjoy shopping! Goyang Hyundai Motor Studio (entrance included) ~ focuses on an "automotive culture space", offering visitors the chance to experience the excitement of cars. (If closes, replaced by Goyang Aqua Planet.)	B: Hotel L: NIL D: Andong Jjimdak	Sono Calm Hotel, Goyang - 5* or similar OR Ramada Encore Hotel by Wyndham, Gimpo - 4* or similar
	首尔 (20 公里 / 25 公里) - 二 高阳或金浦	早: 酒店 午: 自理 晚: 安东炖鸡	Sono Calm 酒店, 高阳 - 5*或同级 或 华美达安可温德姆酒店,金浦 - 4*或同级
9	Gimpo / Goyang (40km/45km) - ≘ - Incheon Airport → Kuala Lumpur	B: Hotel / Breakfast Box Meal onboard	
	金浦 / 高阳 (40 公里 / 45 公里) - 需 - 仁川机场 → 吉隆坡	早:酒店/便当机上用餐	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. 6
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 季节:春季(3月-5月)/夏季(6月-8月)/秋季(9月-11月)/冬季(12月-2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。 3
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消 酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人 需要自行承担风险。
- Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。 10

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)